
1 
 

Information från Onsala Sevedalens SFF   2012-01-12 

 
Fortsatta problem med höga farter i området! 

 
God fortsättning på det nya året till alla medlemmar! 
 
Vägarna i vårt område har nu öppnats för trafik och nya trafikflöden har blivit till. Vi är 
också inne i en mörk årstid med allt som det innefattar i trafiksäkerhet. Vi har tyvärr fått 
flertal synpunkter om att hastigheter på fordon i området är väldigt höga, detta ser vi som ett 
problem! 
 
Vi ser ett behov av att alla dämpar hastigheten på vägen till en rimlig nivå (ca 20km/tim) med 
hänsyn till: 
 

- Våra vägars utformning, de är smala och på olika platser är sikten skymd. 
- Många barn rör sig i området morgon och kväll, bl.a. till och från skolbussar. 
- Vuxna under hela dygnet bl.a. promenerar, tränar, hämtar post och rastar husdjur. 

 
- Genom att dämpa hastigheterna till 20 km/tim på alla fordon som trafikerar området 

ökar vi säkerheten och trivsel avsevärt.  
- Skillnaden för den som bor längst in i området förlängs restiden till Vallda vägen från 

2 till 3 minuter (räkneexempel för 1 kilometer i 30 resp. 20 km/tim) 
 
Det är vårt eget ansvar att skapa en säker och trivsam trafikmiljö för oss alla. Tänk på detta 
varje gång du kör i området och låt oss tillsammans skapa tryggheten, släpp på gasen! 
 
Sprid gärna detta budskap även till de som åker till och från er fastighet t.ex. hantverkare, 
transporter, släkt och vänner mm. 
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Lämplig hastighet max

20 
km/tim 

 


